
PROTOKOI- NR XLV / 09
z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

odbytej r.r,dniu 25 czerwca 2009 roku w lokalu Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej
w JEdrzejowie.

Ad.  1.
O goclzirrie 1000 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady XLV

sesji Rad.v Miejskiej rv .lEdrzejowie. Przewodniczqcy powital zaproszonych goSci, radnych,
burmistrz6w, naczelnik6w UrzEdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych Gminy,
soltys6w oraz wszystkicl-r przybylych na obrady.

Przewoch.riczqc-v Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 18 radnych;
Przewodnicz4cy l{ady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturE radnego Grzegorz KuSmierza na sekretarza obrad.
Radny I(r-rSrnierz wyrazil zgodq.

I{ada Mieiska w JEdrze.iowie jednogloSnie przyjEla kandydaturE radnego Grzegorza
KuSmierznr na sehretarza obrad.

A d . 2 .
Proponor,r'any porz4dek obrad :
1. Otwarcie ses.ji. stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. PrzyjEcie porz4dkr-r oblad.
3. Przyiqcie protokolu z poprzedniej sesji.
4. Zapytania i ir-rterpelacje ladnych.
5. Sprarvozclanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.
6. lnfbrnracjar o realizacji uchrvat podjqtych na poprzedniej sesji.
7. Uchu'ala u' sprawie likwidacii zakladu budzetowego pod nazwqZakLad Uslug Komunalnych

w JEdrzejou'ie.
8. Uchu,ala u, sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2009 rok.
9. Uchwata w sprawie zaci4gnigcia kredytu.
10. Uchrvala rv sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomoSci w ramach udzielania

regionalne.j polrloc)/ inwestycyjnej.
11. Uch'nvaia i.\,* sprawie r-rdzielenia dotacji zbudletu Gminy Jgdrzej6w dla Rzymskokatolickiej

Parafii Su'. Trojcy w J.qdrzejowie z przeznaczenrem na prace konserwatorskie,
restauratorsl<ie w koSciele Sw. Tr6jcy w Jqdrzejowie przewidziane do realizacji w roku
2009.

12. Uclrwala w sprawie wyrazenia zgody na wyodrEbnienie w budzecie Gminy JEdrzejow
Srodk6w stanowi4cych fundusz solecki.

13. Uchu,ala rv sprawie wyrazeni a zgody na dokonanre zamrany nieruchomoSci.
14. Uchrvala w sprawie wyrazenia opinii dotycz4cej objpcia fragmentu gminy JEdrzej6w

specjalnym obszarem ochron siedlisk NATURA 2000 pod nazwq,,Ostoja Gaj" oraz,,Dolina
Bialei Nidl'".

15. Uchrvala \v sprawie ogloszenia konkursu na stanowisko zastEpcy Kierownika do spraw
medycznych w Zakladzie Podstawowej Opieki Zdrowotnej w JEdrzejowie i powolania
komi sj i konkursorvej do j ego przeprowa dzenia.

16. Uchu'ala w sprawie przedlulenia czasu obowi4zywania dotychczasowych taryf Zaldadu
Wodociqg6w i Kanalizacji w JEdrzejowie za zbiorowe zaopatrzenie w wodE i zbiorowe
odprowadzanie Scieh6w.

17. Uclrwala r,v sprawie wyrahenia opinii o projekcie uchwaly Seimiku Wojew6dztwa
Swiqtokrzyskiego r.r,sprawie przeksztalcenia Wojew6dzkiego Szpitala Specjalistycznego im.
Srv. Rafala w Czerwonej Gorze poprzez likwidacjg Poradni Kardiologicznej



i Endokrynologicznej w Wojewodzkiej Specjalistycznej Przychodni GruZlicy i Chor6b Pluc
w Kielcach.

18. Odpowiedzi na interpelacje.
19. Sprawy r6zue.
20. Zanl<niqcic obrad.

Nie zgloszono ulvag do proponowanego porz4dku obrad.

A d . 3 .
Nie zgloszono uwag do protokolu nr XLIV 109 z dnia28 maja 2009 roku.

A d . 4 .
1. Radny Adam Czajor pyta, na jakim etapie postqpowania jest sprawa kolektor6w

sionecznych oraz na jakim etapie postEpowania jest sprawa komunalizacji nieruchomoSci
przy placr,r KoSciuszki 9.

2. Radny Adam Czajor pyta, czy prowadzone s4 jakieS rozmowy z wlaScicielem tzw.

,.koszarki" na ul. Piriczowskiej. Sq tam mieszkania socjalne, a budynek grozi katastrof4
budowlan4.
Radna Urszula I(ruk, w zwiqzku z remontem Domu Kultury pyta, czy do tej inwestycji
jest jtrZ przyznana dotacja zUnii Europejskiej.
Radna Llrszula Kruk pyta, czy jeszcze w tym roku bEdzie remontowana ul. Reymonta
i Przemyslowa.

5. Radna Urszula Kruk pyta, na jakim etapie jest przejqcie drogi kolejowej w Ksi4zg -

Skroniowie.
6. Radny Pawel Faryna, w zwi4zku z tym, 2e me otrzymal. odpowiedzi na interpelacje

w spraw.ie Srodk6w pozostalych po przetargu w Ksi4ze - Skroniowie w kwocie 15 000,
pyta, czy proSba jego i mieszkaric6w Ksi4Zp - Skroniowa ,,Dolnego" o wykonanie drogi
asfaltorvej do posesji, bqdzie spelniona, czy nie.

7. Radny Pawel Faryna, w sprawie ronda na skrzyiowanin ul. 11 Listopada, Dmowskiego
i Barbary pyta, czy Urzqd skierowal stosowane pismo do GDDKiA po jego ostatniej
interpelacji , czy nie, bo nie otrzymat Zadnej odpowiedzi.

8. Radny Pawel Faryna pyta, co w sprawie barierek zabezpreczaj4cych przed naglym
wtargniqciem na ulicq Dmowskiego i Przypkowskiego; temat byl poruszany na ostatniej
ses.ji. Radny nie ma Zadnej odpowiedzi w tej sprawie.

9. Radny Pawel Faryna poinformowil.,2e zwrocili siq do niego mieszkaricy Osiedla Zachod
w sprawie wskazania i usytuowania przejScia dla pieszych na ul. Boleslawa Chrobrego,
gdyz na calej dlugo6ci ulicy takiego nie ma, a jest konieczne, oraz o ustawienie progu
zwalniaj4cego na drodze wewnEtrznej za blokiem nr 1 na ul. Przypkowskiego, gdyz
samochody strasznie szybko tam jeLdZ4

10. Radny Pawel Faryna prosi o zalatanie szeSciu dziur w miejscowoSci Sud6l, od budynku
po bytej mleczarni w stronE ul. Katowickiej.

1 l. Radny Pawel Faryna pyta, co z budynkiem w Zagaju po bytej szkole. Jest on bardzo
zdewastowany. a mialy by6 mieszkania socjalne.

12.Rardny Pawel Faryna pyta, czy w zwi4zku z kontrol4 przeprowadzon4 na targowicy
wdniu 18 czerwca tego roku przez KomisjE Porzqdku, Burmistrz wydal stosowne
imienne upowaznienie przewodniczqcemu komisji do kontroli i jaki byl zakres kontroli
zawarly w upowaznieniu. JeSli takiego upowaznienia nie bylo, czy doszlo do zlanania
prawa? .IeSli tak, to co Burmistrz zamterzaztym faktem zrobic?

13. Radny Andrzej Hatny powiedzial, 2e chcial zapytac o budynek po bylej szkole w Zagaju,
ale radr-ry Faryna juz zadalto py'tanie.
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14. Radna Janina Szreniawa poinformowala,2e zwr6cili sig do niej mieszkafcy ul Jasionka:
tam se tereny i jak Burmistrz wydawal warunki, to czy rozmawial z mieszkaf,cami, czy
wyrazajE zgodE? W 2004 roku gmina v'rydala decylE o warunkach zabudowy paristwu
S., gdzie budynek juz stoi - nawet numer jest, a inni maj4 pozwolenie i ju2 nie wolno im
siq buclonal. ,,Czy Pan rozmawial, 2e zasypali swoj4 wlasnoSd po to, Zeby tam budowa6
domki.iednorodzinne? My nie mamy mieszkafi dla ludzi, a Pan nie wydaje pozwolenia."

15. Radny Teodor Kot powiedzial, 2e w sprawie zbiornika przeciwpo2arowego
w miejscowoSci Mnich6w zostalo skierowane pismo do Burmistrza przez Pani4 Soltys
u,okresie wiosennym otaz przez trzech mieszkaric6w. Do dnia dzisiejszego
ci nrie szkaircy nie otrzymali zUrzgdu Zadnej informacji. Zgodnie z procedurq w ci4gu 30
dni mieszkaf,cy powinni otrzymai stosownq odpowiedz. Radny py.ta, co w tym zakresie
bEdzie zrobione. W okresie wiosennym, szczeg6lnie w okresie wiosennych roztop6w
zbiornik sig przepelnia i zalewa okoliczne posesje i drogi dojazdowe do tych posesji.
Radny prosi o interwencjq w tej sprawie i pisemn4 odpowied2 dla zainteresowanych
mieszkaric6w.

16. Radny .Ian Ziqbiflski po raz kolejny pyta o remonty drog gminnych. Z tego co wie,
umowa na remonty po ziemie z ftmq Wojtrans koriczy sip 30 czerwca, a na terenach
wiejskich firmy Wojtrans w tym roku jeszcze nie bylo.

17. Radny Jan ZiEbihski powiedzial, 2e wie, 12 zostaly wydatkowane pieni4dze na remonty
dr6g tluczniowych. Radny pyta, kt6re drogi i w jakim zakresie byly remontowane. Czy
byiy to remonty drog, czy tez budowy kolejnych odcink6w dr6g?

18. Radny Grzegorz KuSmierz podziqkowal Burmistrzowi za oznakowanie jego
mie.iscowoSci, co poprawia wygl4d, moZliwoSd dojazdu, orientacjg w terenie
i bezpreczefistwo.

19. Radny Grzegorz KuSmierz poinformowal, ze dostat odpowiedZ, i2 sprawa wlasnoSci
dtogi na Ksi4ze - Skroniowie jeszcze nie jest uregulowana. Radny pyta, kiedy to bqdzie,
aby mozna coS na tej drodze zrobil i przypomnial, 2e na poprzedniej sesji wnioskou'al,
aby Srodki, kt6re zostaly, skierowad na Ksi42e - Skroni6w,,Dolny".

20. Radny Grzegorz KuSmierz, w zwi4zku z wykonaniem prac drogowych polegaj4cych
na budowie parkingu przy ul. Przypkowskiego z tylu blok6w 60 i 62 pyta, czy byla
to inwestycja wykonana z pieniqdzy budhetu miasta na terenie prywatno - gminnym,
aie|eli nie. czy byla to nastEpna samowola budowlana ikto zato zaplacil^ Radny byl tam
z Komisj4 Porz4dku i ucieszyta go ta inwestycja, ale nie bylo jej w planie
inwestycyjnym, a chEtnie by czqSi tego asfaltu i tych pieniEdzy przeznaczyl na Ksi4ze -
Skroni6w ,,Dolny", gdziejak przejedzie samoch6d to ludzie maj4 w zupie piasek. Radny
prosi o wyjaSnienie tej sprawy.

21 . Radny Grzegorz KuSmierz poinformowal, 2e Pani Dyrektor zglosila roczny plan potrzeb
dla Szkoly Podstawowej w Skroniowie. Radny p1ta, kt6re z wymienionych potrzeb
bylyby mo2liwe do realizacji w tym roku. Dotyczy to odnowienia elewacji szkoly,
wykonania instalacji odgromowej, malowania szkolnych korl.tarzy, wymiany instalacji
elektrycznej w przedszkolu - zalecenie elektryka, zamontowanie krat; Burmistrz ma
to pismo.

22. Radny Grzegorz KuSmierz pyta, czy Klub Sportowy Skroni6w moze dostad jakieS
niewielkie dofinansowanie na remont boiska, jest to zalecenie arbitralu pilkarskiego,
i wykonanie szatni, poniewa2 szatnia, kt6rq do tej pory posiadali zostala przejgta przez
szkolE i na dzief dzisiejszy nie maj4 Zadnej szatni, przebieralni, prysznicy - nic. Czgit
rob6t wykonaj4 we wlasnym zakresie. Chodzi o to, zeby dai pieni4dze na materialy. Jest
to kwota okolo 10 000.

23.Radny Grzegorz KuSmierz powiedzial, ze w sprawie przydomowych oczyszczalni
Sciek6w otrzymal dzi5 od Burmistrza odpowiedz, kt6ra go nie zadowala. Radny pyta, czy
ze wzglEd6w ekonomicznych s4 juz wytypowane miejscowoSci, gdzie nie bEdzie



budowane. Na przyklad w Potoku s4 domy bardzo rozstrzelone i tam nie ma potrzeby
ladowa6 duzych pieniEdzy na kanal sanitamy. Radny prosi, aby wyszczeg6lnid takie
tereny z calej gminy, przygotowai siq i zabezpieczy6 kwoty w przyszlorocznym
budzecie. S4 Srodki zewnqtrzne, o kt6re inne gminy aplikujq. MoZe warto siQ
o to postarai.

24. Radny Grzegorz KuSmierz powiedzial , ze caly czas bylo utrzymywane, ze tam gdzie jest
jakiekolwiek dofinansowanie, gmina bgdzie robila inwestycje, n.p. ,,schetyn6wki".
Radny uwaZa, 2e jest to celowe. Jego miejscowoSd zloLyla wniosek o dofinansowanie
na remont remizy strazackiej, wniosek zostal zakwalifikowany, ateraz nagle siq okazuje,
2e nie ma pienigdzy na wklad wlasny. W innych miejscowoSciach, gdzie bylo
to organizowane, gmina sip zobowrqzala i dala pieni4dze. Termin zloaenia pieniqdzy
uplywa za3 - 4 dni. Radny pyta, dlaczego jego wieS jest pominiEta.

25. Radny Jan Ziqbinski odnosz4c siE do interpelacji Pana KuSmierza powiedzial, Zeby sip
nie bau,ii i nie wskazywal, w kt6rej miejscowoSci bEdzie zasadne budowanie kanalizacj|
a w ktorei nie. .Iezeli chce okreSla6 to niech to robi dla wlasnej miejscowoSci.

A d . 5 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania zpracy Burmistrza migdzy sesjami.

Ad .6 .
Nie zgloszono Lrwag do informacjr o reahzacji uchwal podjptych na poprzednich sesjach.

A d . 7 .
Burmistrz Marek Wolski zglosil autopoprawkg polegaj4cq na wpisaniu w $ 4 w miejsce

wykropkowane ,,31 grudnia 2009".
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZygan odczyta\ uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Robert Kruk zapytal, jakie Butmistrz ma plany w stosunku do zadan zakladu, kto

je przejmie, co dale.j z pracownikami - jeSli Rada przeglosuje tE uchwalp.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e zostala powolana komisja, kt6ra zajgla siE

przyszloSci4 i reorganizacj4Zaldadu Uslug Komunalnych. Zostaly przedstawione cztery wersje;
zawsze s4skutki osobowe. Zostanie przyjEta jednaztychwersji, po decyzji Rady Miejskiej.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e komisja powolana przez Burmistrza nic
specjalnego radnym nie przedstawrLa; przedstawila,2e trzeba zwolnid 12 os6b. Niech Burmistrz
pomySli, co bqdzie dalej. Dad dla zakladu pieni4dze i niech pracuj4 tak, jak pracujq w tej chwili.
Robi4 du2o chodnik6w, pracuj4.... Trzeba tylko sprawdzic, czy mieszkania, kt6re ludzie
wyktrpili za zlotowkq, nie sq zadluhone. Radna na pewno nie bEdzie za likwidacjq i s4dzi,
ze wielu radnych.

Radny Andrzej Hatny Lrwala, 2e uchwala ma kardynalny blad ze wzglpd6w
wspomnianych wczeSniej. Nie molna podejmowai uchwaly o likwidacji, nie wskazuj4c jak
bqd4 realizowane zadania. Nie mozna siE opierac na tym, 2e zostaly opracowane wersje
rozwrqzania tego problemu, dlatego, 2e nie ma Zadnej pewnoSci, 2e kt6r4s ztych wersji Rada
przyjrnie. Nie moze byi pustki. Pewne zadania s4 obligatoryjne, w tej chwili wykonuj e je ZIJK
i nie moze byi dnia przerwy w reahzacji tych zadaA. Dlatego Pan Hatny bEdzie glosowal
przeciwko tej uchwale.

Radny Adam Czajor powiedzial, ze sltuacj a w ZUK zaczEla siE poprawiad. ,,Grzechem
pierworodnym" jest przejEcie dlug6w poprzednich. Radni wielokrotnie m6wili, 2eby przyznac
pomieszczenia uzytkowe ZUK-owi, a nie tylko te, do kt6rych musi doplacad. Jak sig z g6ry
zakLada, 2e bqdzie mial straty, to musi mied straty. ZUK poprzedni rok zamkn4l na plusie, wiqc
czy jest sens likwidacji? Czy nie wystarczy dalq iS6 t4 drog4 i zreformowad go oddaj4c mu np.
lokale tr2ytkowe? Wtedy bud2et zamykalby siq na plusie.



Radny Pawel Faryna powiedzial , 2e argumenty Burmistrza nie przekonuj4 radnych klubu
PiS w zwtqzku z ezym bqd4 gtosowa(, przeciwko uchwale.

Pan Henryk Michalkiewicz przypomnial, 2e przy powstawaniu tego zakladu m6wil,
2e wtakiej formie organizacyjnej ten zaldad nie poci4gnie dluZej niz rok - dwa. Tym bardziej,
ze to co zllz,ucal brak podstaw ekonomiczno finansowych - zarzucrl NIK. Dalej brnie sig w to
samo, bo jak siE coS likwiduje, to tzeba co6 zaoferowai. Pan Michalkiewiczuwala,2e trzeba
mie6 konlrretnE propozycjq juL dziS. Wystarczy zaklad przeksztalci6. S4 ro2ne formy. Trzeba
brai wz6r z innych gmin. Przedstawienre ptzyszloSci jest bardzo mgliste. S4 cztery warianty
i Pan Michalkiewicz chcialby sig dowiedzie6, jakre.

Radny Grzegorz KuSmierz popiera wniosek, aby nie likwidowac zakladu, poniewa2
zaklad rzeczywiicie przejS dtugi i z tymi dlugami sig szamocze. Gdyby te dlugi zniwelowa6,
to zaklad zacznie przynosi6 zyski, a przynajmniej nie bgdzie na stratach. W obecnej sytuacji
na rynku pracy na naszym terenie, pozbawiajqc tylu ludzi miejsca pracy - nie znajdq pracy,
bo nikt ich nie zatrudni. Przeksztalcenie nic nie da. Radny uwala,2e obecna forma jest dobra,
zaklad mial niewielkie zyski, nale?y go zostawi6. Nie molna ludzi pozbawiad miejsca pracy.
Radny bEdzie gtosowal przeciwko.

Radny Tadeusz Lesiakowski uwaza, 2e nie moZna likwidowai nie oferuj4c modelu
funkcjonowania jednostki. Specyfika zakladu, Swiadczenie uslug, jest typowo miejska,
mieszkaniowa i taki tw6r musi byc, czy to w formie zaldadu budzetowego, czy w formie sp6lki
komunalnej. Nie mozna likwidowa6 nie oferujqc nic. Radny podziela glosy przedm6wc6w.

Przewodnic'z4ey NSZZ SolidarnoSi w Jqdrzejowie Pan Krystyn Toczylowski powiedzial,
ze posiada wiedzE tylko z og6lnych doniesieri, bo nie otrzymal zaproszenia na sesjg. Rozumie
fakt, ze NIK po kontroli zaleca przeksztalcenie, ale uchwala jest zwyklym gniotem prawnym
z powod6w, o kt6rych m6wili przedm6wcy: nie okreSla, co dalej. Pozatym, drugim blqdem jest
to, 2e pracodawca zobligowany jest poinformowaf organizacje zwiqzkowe. Tam s4 dwie
organizacje zwi4zkowe i nie bylo obiegu takich pism.

Radny Jan Adamus powiedzial, 2e w momencie, kiedy NIK przeprcwadzala kontrolE
w ZUK, rzeczywricie bylo zadluZenie. W chwili obecnej ZUK dobrze prosperuje daj4c nawet
niewielkie zyski. W zwi4zku ztym radny nie widzi podstaw do likwidacji tego zakladu.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz zwrocil uwagq, 2e projekt uchwaly posiada
kontrasygnatq radcy prawnego, zatem nie widzi Zadnych formalno-prawnych przeszk6d, Zeby
nie dyskutowai, a tym bardziej nie glosowai nad tym projektem uchwaly.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak poprosil, aby Burmistrz odni6sl sip do sl6w
Pana Toczylowskiego, czy bylo to uzgodnione ze zwiqzkamt.

Bunnistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze nie bylo uzgadniane ze zwiqzkami.
Wiqcei Llwag nie zgloszono.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie glosowala na uchwal4 w sprawie likwidacji zakladu

budzetowego pod nazwqZaklad Uslug Komunalnych w Jgdrzejowie:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siE

0
1 8
0

Uchwala nie zostala powzipta.

O godzinie 103s Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz oglosil przerwE trwaj4ca
do godziny 10".

A d . 8 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.



Radny Teodor Kot powiedzial, 2e chodzi o to, aby uchwala byla skonstruowana
we wlaSciwy spos6b; $ nr 3 projektu uchwaty r zalqcznik nr 3 do uchwaly z dnia 29 stycznia
2009 roku. W uchwale budzetowej zadanie pod nazw4 ,,Sud6l" zostalo przeglosowane
i ponownie wprowadza siq to zadanie, poniewaZ w za\qczniku z powodu blpdu pisarskiego
zapomniatro go tri4i w zalqczniku, kt6ry przeslano do RIO i do Urzgdu Wojew6dzkiego
do publikacji w Dzienniku Urzgdowym. Wedlug radnego s4 inne mo2liwoSci prawne, aby taki
bl4d, typorvo pisarski, sprostowa6. Je2eli Rada zaglosuje za tym zadaniem, kt6re juz bylo
przeglosowane, a nie zostalo ujgte z powodu pomylki pisarskiej, ktoS t4 uchwalp mo2e
zaskar?yc. Radny Kot uwaza, ze $ 3 nale?y zmrenic, wykreSlii zadanie ,,Sud6l", a sprostowa6
to w inny spos6b. Mo2liwoSci prawne na pewno s4 aby blqd pisarski sprostowad.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e je2eli Przewodniczqcy Komisji Budzetu
ma tak4 wiedzE, to niech sig niq podzieli i wskaze, jakie sq inne mo2liwoSci. W tej sprawie
zostala wyslana informacja do RIO i z ustaleri wynika, i2 to rada akceptuje, aby nie bylo
pomylki takiej, jak kilka lat temu. To s4 tylko i wylqcznie kompetencje Rady. To byla omylka,
a informacje, kt6r'e Burmistrz Prszczek uzyskal, jednoznacznie wskazuj4 na taki tryb
postEpowania, j ako wlaSciwy.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak powiedzial, 2e nie mo2e siQ zgodzic
ze siowanri Burmistrza, poniewa2 w tekScie uzasadnienia jest zapis; ,,W zalqczniku nr 3
do uclrwaly w sprawie uchwalenia budzetu wprowadza sip w dziale 600 zadanie pod nazwq
Sud6l". Co do innych mo2liwoSci Pan Olszak znalazl kilka orzeczeri. Jedno jest dosyd
niekorzystne - m6wi o niebycie uchwaly. Pisze tak: je2eli rada gminy uchwalila uchwalq
w innej trelc:i niz tekst ogloszony w Dzienniku Urzqdowym nie stanowi ona prawa miejscowego.
NSA stancll na stanowisku, 2e uchwala rady gminy bqdqca prawem miejscowym jest
przekazyv,ana v,lulciwetnu wojewodzie do promulgacji w brzmieniu uchwalonym przez radq.
Trelt przekazanego ogloszenia musi byt identyczna z treiciq aktu uchwalonego. Jeieli
zjakichkolwiek przyczyn do ogloszenia przekazano akt prawny inny, to praktycznie mamy
do czynienia z tztu. niebytem uchwaly. Pan Olszak uwa2a, ze jest to bardzo radykalne
stwierdzenie, ale znalazl inne moZliwoSci. Pojawia sig w orzeczeniach prawnych coS takiego,
jak sprostowanie przez obwieszczenie, i pisze,2e blqdy w ogloszonym tekscie aktu prawnego
prostuje siq w .fbrmie obtuieszczenia, przy czym obwieszczenie nie moze powodowat zmiany
merytorycznej treici aktu prawnego. Komentarz do LEX podkreSla, 2e przepis ten mo2e miet
zastosowanie .iedynie do blqd6w polegajqcych na r62nicy pomiqdzy tekstem uchwalonym
a opublikovanym. Sprostowanie blqdu podlega publikacji w tym samym dzienniku urzgdowym,
w ktdrym publikov,any byl sam akt. Radny znalazl r6wniez inne rozwiqzanie: jest uchwala innej
rady miejskiej w sprcrwie zmian budzetu oraz sprostowania blqdu pisarskiego w uchwale
budzetov,ei. Tu wprowadzane jest nowe zadanie - w mySl uzasadnienia. Radny vwaa4
Ze powinna byi uchwala w sprawie sprostowania blEdu pisarskiego.

Bttrmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e mohna to dopisad w uzasadnieniu, ale nalely
zapytac, co rozumie siQ pod pojgciem ,,bl4d pisarski". TreSi uchwaly nie r6ani siQ
merytorycznie, bo paragrafy, dzialy i rozdzialy zachowuj4 swoj4 wartoSi. Jest tylko kwestia
jednego zadania. kt6re nie zostalo ujgte w zalqczniku nr 3 do uchwaly. Wedlug Burmistrza
zaproponowane tozwrqzanie jest najbezpieczniejsze, czyli Rada akceptuje wprowadzenie tej
poprawki.

Radca Prawny Pan Wielifiski powiedzial, ze trudno mu w tej chwili zajq6 stanowisko,
poniewaz zastqpuje kolegq, kt6ry parafowal tg uchwalq i analizowal jq. Na podstawie
przytoczonej argumentacji wydaje siq, ze propozycja przedstawiona przez Burmistrza Piszczka
jest najbardziej bezpreczna. Sprostowanie uchwaly winno siq odby6 w drodze uchwaly.
Stanowisko Pana Zagaly, kt6ry parafowal uchwalg, jest uzasadnione.

Radny Teodol Kot powiedzial, ze nie zgadza sip z Burmistrzem Piszczkiem, poniewa2
uchwala ztym zadaniem zostala ju?razprzeglosowana i nie moZna glosowa6 tej samej uchwaly
z tym sanrynr zadaniem drugi raz. To jest wprowadzenie nowego zadania, a to zadanie



w zatqczniku zostalo plzeglosowane na sesji budzetowej. Wedlug radnego dwaruzy nad t4sam4
r ze czq nie mo2na glo sowa6.

Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch zwrocila uwagQ, 2e uchwala m6wi, i2 zwiEksza siq
dochody, zwiqksza sig wydatki, wprowadza siE nowe zadanie w kwocie 20 000 w dziale
,,transport i l4cznoSi", s4 to wydatki inwestycyjne na zakup wiat przystankowych. To zadanie
wprowadza siE do zalqcznil<a nr 3. Aby wprowadzil to zadanie i jednoczeSnie ujednolicid
zalqcznik po wszystkich zmianach dokonanych zarzqdzeniami Burmrstrza i uwzglqdni6 to,
co radni glosowali przy podejmowaniu uchwaly bud2etowej, a co nie zostalo wprowadzone,
jako oczywista omylka, ujednolica siQ ten zalqcznlk. Mo2e zapis, 2e siQ wprowadza,
rueczywiscie jest niefortunny, ale to nie jest bt4d i nic nie jest glosowane dwa razy. Rada
dostosowuje, czyli ustala tekst jednohty zalqcznika nr 3 do uchwaly budzetowej, kt6ry
uwzglpdnia dzisiejsz4 uchwalE w sprawie zmran w bud2ecie, zarzqdzenia Burmistrza w sprawie
zmian w budzecie, zaprs z sesji budzetowej . Zalqcznik nr 3 na koniec I p6hocza wyglqda tak,
jak wyglqdai powinien. Nie dzieje sig to kosztem zwigkszania Srodk6w. Taki zapis jest
najwlaSciwszy i najbardziej bezpieczny, poniewaz w przyszloici nie bEdzie rodzil
nieporozumien,2e coS odbylo sig bez wiedzy i zgody Rady.

Radny Adam Czajor uwa2a, 2e gdyby w $ 3 dopisad ,,w sprawie sprostowania
dopoprzedniej uchwaly"..., bo w mySl tego, co z otzeczeri Trybunalu Konstytucyjnego, czy
S4du Najwylszego czytal Przewodniczqcy Olszak, to w tym momencie, albo cala uchwala
bylaby niewazna, albo musi nast4pii do niej sprostowanie. W zwr4zku z pov'ryLszym nic by nie
zaszkodztio w $ 3 dopisa6: ,,w sprawie sprostowania uchwaly takiej i takiej" i w tym brzmieniu
przeglosowai.

Burmistrz Marcin Piszczek zwrocil uwagQ, ze
r62ni siq zalqcznrl< do uchwaly. Miqdzy dzialam:.,
nie ma ladnej roZnicy.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz zapytal Pani4 Skarbnik, czy pod wzglqdem
formalno - prawnym uchwala jest poprawna.

Skarbnik Gminy BoLena Ciepluch odpowiedziata, 2e uchwala pod wzglgdem formalno
prawnym jest poprawna, poniewaZ,kahdy zalqcznlk uchwalony na sesji budzetowej i wszystkie
zaruqdzenia Burmistrza i zmrany dokonane przez RadE sq zgodne z zalqcznikami o dochodach,
owydatkach iteraz zalqcznik nr 3 r6wnie?bpdzie zgodny ztym, co bylo uchwalone na sesji
budzetowej . z zarzqdzeniami Burmistrza i z dzisiejszym projektem uchwaly, w kt6rym m6wi sig
miEdzy imymi o nowych wydatkach inwestycyjnych na zakup przystank6w. Je2eli samo
uzasadnienie budzi w4tpliwoSi... Pisze, 2e zadanie siq wprowadza, bo go nie ma w zalqczniku.
Dlatego, zeby doprowadzi( do zgodnoSci, jest zapis,Ze siE to zadanie wprowadza.

Przervodnicz4cy Rady Parn,el Blaszkiewiczzamkn$ dyskusjg w tym punkcie.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziqla uchwalE nr XLV/336109 w sprawie zmian

w budzecie miasta i gminy na2009 rok, nastgpujqcq iloSci4 glos6w:
Za _  1 3
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 5
/Uchwala nr XLVi33 6109 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 9 .
Wiceprzewodniczqcy Rady
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady
Uwag nie zgloszono.

uchwala w treSci niczym sip nie r62ni;
rozdzialami i paragrafami w kwotach

Marek ZyganodczytaL uzasadnienie do projektu uchwaly.

Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.



Racla Miejskzr w Jqdrzejowie powziEla uchwalg nr XLV/337109 w sprawie zaci4gniqcia
kredytu, nastEpr-rj 4c4 iloSci4 gtos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
fuclrwala nr XI-V/337109 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.  10.
Wiceprzer,vodnicz4cy Rady MarekZygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewiczzapytal,czy zachodzikoniecznoSd odczytania

obszernego proi ektu uchwaly.
Wobec braku glos6w stwierdzaj4cych tak4koniecznoSi przyst4piono do glosowania.
Rada Miejsha w .iqdrzejowie powziqla uchwalE nr XLV/338/09 w sprawie zwolnienia

z podatku od niemchomoSci w ramach udzielania regionalnej pomocy inwestycyjnej,
nastEpuj 4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - I 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XLV/338/09 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .  11 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Aclam Czalor poinformowal, 2e Komisja Gospodarki Komunalnej i Porz4dku

Publicznego pozytywnie zaopiniowala proj ekt uchwaly.
Radny Stanislaw Hatys przypomnial, 2e Parafia Bi. Wincentego Kadlubka r6wnie2

zwracala siq o r-rdzielenie dotacji z przeznaczeniem na prace konserwatorskie w Klasztorze
Ojc6w Cysters6w w Jqdrzejowie. Pismo z proSbq o dotacjq na jednej z sesji Rady Miejskiej
odczytal Pan Przewodnicz4cy Olszak, jednak parafi.a ta dotacji nie otrzymala. Radny pyta,

dlaczego.
Burmistrz Marcin Prszczek odpowiedzial, ze zgodnie z uchwalq podjqtq przez radg

w 2006 roku, zostal okreslony tryb postgpowania przy udzielaniu dotacji na roboty przy

zabytkach wpisanych do ewidencji. Jest tam jasno napisane, na jakiej podstawie sq udzielane

dotacje. Po pierwsze jest to wniosek zbrehny z rozporuqdzeniem Ministra Kultury, po drugie

odpowiednre zalqcznihi, czyli m. in. wpis do ewidencji zabytk6w, tytul prawny, projekt

budowlany, zgoda konserwatorsha itd. Jest to szereg dokument6w, kt6re nale?y z\otyc - nie

tylko pismo z proSb4 o zabezpteczenie Srodk6w w budzecie, ale przede wszystkim sam wniosek

o dof-rnansowanie.
Wiqcei uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaiy.
Uwag nie zgloszono.

Rada Mie.jslia w .IEdrzejowie powziqla uchwalE nr XLV/339109 w sprawie udzielenia dotacji
z budzetr,r Grrin-v .Iqclrzej6w dla Rzymskokatolickiej Parafii Sw. Trojcy w .Jqdrzejowie
z przeznaezeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie w koSciele Sw. Tr6jcy
w JEdrzejowie przewidztane do realizacji w roku 2009, nastgpuj4cqiloSci4glos6w:

- 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr Xt,V/339/09 w zalqczenru do protokolu/.

Za



Ad. 12.
Wiceprzeu,odnicz4cy Rady Marek Zygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Grzegorz KuSmierz jako radny i jako soltys poprosii o akceptacjq tej uchwaly

i pozytywne glosou'anie. Jest to namiastka pienigdzy, kt6rymi bEdzie dysponowal soltys i rada
soiecka. Sq to niewielhie pieni4dze, ale kaZde solectwo bgdzie nimi dysponowad. Nie bEdzie
takiego problcmu. .iali radny I(uSmierz ma w tym roku, 2e jest dofinansowanie na remont,
a gmina nie zabezpieczyla Srodk6w. W celu realizacji inwestycji solectwa bqd4 mogty
siE l4czyc. .lest to pozytywny objaw przekazania czE5ci samodzielnoSci radom soleckim
i soltysom.

WiEce.j uwag nie zgloszono.
Wiceprzei,vodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalg nr XLY1340/09 w sprawie Wrahenia zgody
na wyodrqbnienie w bud2ecie Gminy Jqdrzej6w Srodk6w stanowi4cych fundusz solecki,
nastgpuj 4c4 il oSci4 glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XLV/340/09 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 13.
Wiceprzcwodniczqcy Rady MarekZygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgtoszono.

Rada Mieiska w .lqdrzejou'ie powzigla uchwalg nr XLY/341109 w sprawie .vqtrahenia zgody
na dokonanie zami any nieruchomo Sci, nastqpuj acq iloSci4 glos6w:

-  1 8
Przeciw - 0
Wstrzyrnalo siq - 0
/Uchwala nI XLV/341/09 w zalqczenru do protokolu/.

Ad. 14.
Wiceprzewodniczqcy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodniczqcy Rady Marek Zygan zapytal, czy utworzenie Ostoi Gaj, w zwiqzku

ze stref4ochronnq. nie spowoduie ograniczenw budowie obwodnicy p6lnocnej.
Bunnistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze jest juz wydana decyzla Srodowiskowa

na obwodnicE p6lnocn4. Strefa gaju juZ jest rezerwatem; na obwodnicq nie powinno to mie6
wplywr,r.

Radny Grzegorz KuSmierz powiedzial, 2e ta uchwala narzuca na dan4 miejscowoSd
obostrzenia. NATURA 2000 jest to program powodujqcy, 2e praktycznie nic nie mo2na
postawii. W Grninie Koriskie byly wydane dokumenty w sprawie wodoci4gu i kanalizacji i byl
problem z budow4, poniewaz jedna wioska byla w strefie NATURA 2000. Czy decyzja rady jest

wia;2qca dla os6b r,vydaj4cych decyzje w sprawie NATURA 2000? Jeheli tak, to radny proponuje
zawetowai obydwie.

Burmistrz Marcin Prszczek powredzial, 2e NATURA 2000 wrqle siQ z bardzo
zaostrzonym procesem przy wydawaniu pozwoleri na budowp - chodzi przede wszystkim
o procedurQ oceny oddzialywania na Srodowisko. Na terenie gaju jest tylko jeden dom -

leSnicz6wka. Strel'a nie wyklucza prowadzenia pewnej dzialalnoSci, ale narzuca procedurg
oceny oddzialywania na Srodowisko. Wszystkie realizowane projekty musze przejS(,
postqpowanie okreSlone przepisami. Jeleli chodzi o budowE wodoci4g6w i kanalizaqi

Za



na terenach objqtych NATURA 2000, Burmistrz Piszczek ma inna wersjq. Wielkim ulatwieniem
przy realizacji jest niestosowanie wsp6lczynnika koncentracji 120 mieszkafc6w na kilometr

biezqcy. To idzie wrQcz w drugq stronE, ni2 radny przedstawia.
Radny Teodor Kot zapytal, czy w ramach tej strefy ochronnej przy wszelkich robotach

budowlalych. rou,niez na terenie miasta, bqdzie wymagany raport oddzialywania

na Srodowisko'l
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Ze tg kwestiq normuje rozporzqdzenie, kt6re

okresla typ przedsiqwzig6, gdzie ocenia siQ oddzialywanie danego przedsigwziqcia

inwestycyjnego na Srodowisko, w jakim zakresie oddzialywuje. To jest albo obligatoryjne, albo

fakultatywne, albo nie ma takiej potrzeby.
Raclnl, Aclam Czajor pyta, po co na przysz\oll, naklada6 utrudnienia, skoro gaj ju2 jest

chroniony. Decyzja odnoSnie budowy obwodnicy jest teraz, a co bqdzie zanim rozpocznie

siE budowa? Mog4 byc rozne perturbacje.
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e to nie s4 wymysly. Obligatoryjnie Polska

musi w okreslonym terminie objqd Scisl4 ochron4 w ramach obszar6w NATURA 2000

powierzchniq 20 %. To iest typowane przy wlaScinvym ministerstwie przez ekspert6w, kt6rzy

wskazujE n'riqclzy innymi na podstawie gatunk6w, obszary, na kt6rych te gatunki siq znajduj4.

Rada moze siq r,r,1.powiedzie6. Dolina Nidy rzeczywiScie ingeruje bezpo6rednio w obszary,

nakt6rych jest prowadzona dzialalnoS6 gospodarcza i dzialalnoSi rolnicza. W wypadku gaju,

to przede wszystkim sam gaj jest objgty t4ochron4. Dodatkowym argumentem przemawiaj4cym

za tym jest strefa ochrony ujqcia wody - poSrednia i bezpoSrednia - kt6ra na tym obszatze

w du2ej mierze juz funkcjonuje. Wydajqc decy4q Srodowiskow4 dla obwodnicy brano r6wnie2
pod uwagq te argtl l l lel l t) .

PrzewodniczEcy Rady Pawel Blaszkiewicz zwr6cll uwagQ, 2e rada gminy ma wyrazi(

opinip, kt6ra w Zaden spos6b nie jest wiqzqca dla organu stanowi4cego.
Radny Grzegorz KuSmierz wnioskuje o zmianp $ 2: slowo ,,pozyfywnie" zast4pi6

slowem ,,negatywnie". Radny rrwala,2e nie nalely zaldadac sobie kagarica.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz zamkn4l dyskusjE i zglosil wniosek

o przyjgcie uchw:rly w calo5ci.

Wiceprzervodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalp m XLYl342l09 w sprawie wyraZenia

opinii dotyczqcej objqcia fragrnentu gminy Jgdrzej6w specjalnym obszarem ochron siedlisk

NATURA 2000 pod nazwq,,Ostoja Gaj" oraz,,Dolina Bialej Nidy", nastppuj4c4 iloSci4 glos6w:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig
/Uchwala nrXLYl342l09

5
1
1 2

w zalqczeniu do protokohr/.

Ad.  15.
Wiceprzeu,odnicz4cy Rady MarekZygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Burmistrz Marcin Piszczek zg\osil autopoprawkg: w punkcie 9 nale|y wpisai nazwisko

Halina Balifska - przedstawiciel Rady Spolecznej Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej

w Jedrzeiowie.
Przewoclniczqcy Rady zaproponowal, aby

poprzednio. czyl i :
w komisji pracowali radni wybram

1 0



Radni koleino wyrazili zgodE na kandydowanie.

Przewodnicz4cy Rady odczytal sklad komisji:
1. Andrze.i I(oseia - przedstawiciel Rady Miejskiej w JEdrzejowie,
2. Krzysztof Srvictlik - przedstawiciel Rady Miejskiej w Jgdrzejowie,
3. Robert Krr-rk - przedstawiciel Rady Miejskiej w JEdrzejowie,
4. Jan ZiEbiriski - przedstawiciel Rady Miejskiej w JEdrzejowie,
5. Marcin Piszczek - przedstawiciel Rady Miejskiej w Jgdrzejowie,
6. Zdzislatrr Adarnczyk - przedstawiciel Rady Miejskiej w Jqdrzejowie,
7. Malgorzata MadyS - przedstawiciel SwiEtokrzyskiej Izby PielEgniarek

i Poloznych,
8. Stanislaw Stroir-rowski- przedstawiciel SwiEtokrzyskiej Izby Lekarskiej,
9. Halina Balifska - przedstawiciel Rady Spolecznej Zakladu Podstawowej

Opieki Zdrowotnej w JEdrzejowie,
10. Mariola Selega 

ffi"rrr?:iciel 
Og6lnopolskiego Zwiqzku Zawodowego

l l. Monika Kotecka - przedsiawiciel Og6lnopolskiego ZwiqzkuZawodowego
Pielqgniarek i Polo2nychprzy ZPOZ w JEdrzejowie.

Radny Jan Ziqbiriski zaproponowal, aby przewodnicz4cym komisji zostal Pan Robert Kruk.
Radny Kruk w'yrazil zgodg.

WiEcej Llwag nie zgtoszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Mieiska w JEdrzejowie powziqla uchwalg nr XLYl343l09 w sprawie ogloszenia
konkursu na stanowisko zastEpcy Kierownika do spraw medycznych w Zakladzie Podstawowej
Opieki Zdrowotnej w JEdrzejowie i powolania komisji konkursowej do jego przeprowadzenia,
nastqpuj qc4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
iUchwala nr XLV/343/09 w zalqczentu do protokolu/.

O godzinie 1 150 Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz oglosil przerwQ trwajqc4 do
godziny l2''.

Ad. 16.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radna Janina Szreniawa pyta, jak wygl4dala sprawa zkanalizacj4na ul. Dygasiriskiego.
PrzewodniczEcy Rady Pawel Blaszkiewicz poprosil, aby trzymac siE punkt6w porz4dku

obrad. Rada ma dyskutowad nad projektem uchwaly, natomiast nic nie stoi na przeszkodzie, aby
to poruszyi w sprawach r6znych.

Wiqcej Llwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgioszono.

Uchwala nr XLVi344109 w sprawie przedluhenia czasu obowi4zywania dotychczasowych
taryf Zakladu Wodoci4g6w t Kanalizacji w Jqdrzejowie za zbiorowe zaopatrzenie w wodg
i zbiorowe odpror,vadzanie 5ciek6w, nastqpuj 4c4 iloSci4 glos6w:

1 l



Za
Przeciw
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w zalqczeniu do protokoh/.

Ad. 17.
WiceprzewodniczEcy Rady Marek Zygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
[Jwag nie zgloszono.
PrzewodniczEcy Rady Pawel Blaszkiewicz odczyta\' projekt uchwaiy.
Uwag nie zgloszono.
Racla Miejska w JEdrzejowie glosowala nad uchwal4 w sprawie wyrahenia opinii

o projekcie uchw'aly Sejmiku Wojew6dztwa Swigtokrzyskiego w sprawie przeksztalcenta

Wojewodzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Sw. Rafala w Czerwonej Gorze poprzez

likwidacjE Poradni Kardiologicznej iEndokrynologicznej w Wojew6dzkiej Specjalistycznej

Przychodni Gru2licy i Chorob Pluc w Kielcach:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig
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Uchwala nie zostala powzigta.

Ad. 18.
Raclny Adan Czojor pyta, na jakim etapie postqpowania jest sprqwa kolektor1w slonecznych oraz na jakim

etapie postqpoy,ania.ie.st sprai\)ct kontunalizacji nierttchomoici przy placu Koiciuszki 9.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze w chwili obecnej wniosek podlega ocenie

merytorycznej; proiekty s4 tylko po ocenie formalnej. Procedura oceny merytorycznej potrwa

do okolo 26 hpca i dopiero w6wczas bEdzie mohna uzyska6 informacjE, jakie projekty bEd4

wskazane do dofinansowania.
Naczelnik Wydzialr"r Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz

odpowiedzial, ze sprawa komunalizacji nieruchomoSci poloZonej przy placu KoSciuszki jest

przekazana radcy prawnemu Panu Zagale. Poniewa? nie jest dziS obecny, nie moze udzieli6

odpowiedzi, w zwiqzk\ z czym odpowiedZ zostanie udzielona na piSmie.

Raclny Adam Czctjor pyta, czy prowadzone sqjakiei rozmowy z wlaicicielem tzw'. ,,koszarki" na ul.

Piitczotvskiej. Sqtum mieszkonia socjalne, a bttdynek grozi katastrofqbudowlanq.

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz

odpowiedzial, Ze wedlug informacji uzyskanych od GDDKiA nieruchomo66 ta zostanie

wykupiona od Gminy Jqdrzejow. Intencja jest taka, Zeby Srodki z wykupu przeznaczyf na zakup

nieruchomoSci, w kt6rej bEdzie mo2na osiedlid lokator6w w tej chwili zamieszkuj4cej

w..koszarce".
Burmistrz Marcin Piszczek dodal, 2e zostala juZ wydana decyzja Srodowiskowa,

poniewaz tam bqdzie przebudowywany zjazd na drogp krajow4 78. Wraz z budowq tego wjazdu

bgd4 wykupione i wywlaszczone nieruchomoSci, na kt6re ta budowa bqdzie oddzialywala.

,,Koszarka" jest wskazana, jako obiekt do usuniqcia. W tej chwili przygotowywana jest

dokumentacia techniczna. Co do zapewnienia mieszkari s4 dwie opcje: albo inwestor przekazuje

Srodki finansowe clla gminy, lub weZmie na siebie obowi4zek zapewnienia mieszkari lokatorom.
BEdzie to uzgadniane w trakcie szczegolowych negocjacji na etapie reahzacji zjazdu.

Radno IJrszula Knrk, w nviqTku z remontem Domu Kultury pyta, czy do lej inwestycji jest ju2 przyznana

dotacj a : Uni i Ettrt,pei.skit ' i .

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze wedlug nieoficjalnych informacji Dom
Kultury uzyskal pozytywn4 opinig i zostal zaakceptowany do realizacii. W tej chwili trzeba
zloZyc aktualizacjE wniosku, poniewaz zmienila siE kwota. Mo2liwe, ze pre-umowa bgdzie
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podpisana w przyszlym tygodniu. Prawdopodobnie bqdzie potrzeba zwolanta sesji w zwiqzku
ze Srodkami niewygasaj 4cymi.

Radna Llrs:ultt Kruk pyta, czy.jeszcze w tym roku bqdzie remontowanq ul. Reymonta i Przemyslowa.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, Ze jest juZ dokumentacja techniczna i w lipcu
bqdzie sklaclanl u'niosek o pozwolenie na budowg. Przetarg bylby ogloszony jeszcze w tym
roku, z tym. Ze zalires inwestycji jest bardzo duLy:2950 m dlugoSci jednej z waZniejszych dr6g
w miescie. Opr6cz nawierzchni bEdzie tam r6wnie2 v,rydzielenie na czg5ci ci4gu rowerowo-
pieszego, budowa zatok postojowych, budowa oSwietlenia. War1o56 inwestycji szacowana byla
na kwotg 4,5 ml zl. Na tq inwestycjE gmina podpisala pre-umowQ.

Raclna Llrszula Knrk pytct, na jakint etapie jest przejqcie drogi kolejowej w Ksiqiq- Skroniowie.

Burmistrz Marcin Piszczek powrcdzial, 2e nie chce siQ wypowiadat na temat
przeniesienia Srodk6w. Na chwilE obecn4 nie s4 jeszcze dograne sprawy formalne. Ani w PKP
ani w oSrodku dokumentacji geodezyjnej nie bylo wlaSciwych map. Gmina byla zmuszona zleci(,
opracowanie map sytuacyjno-wysokoSciowych dla tego terenu. S4 one potrzebne do wydania
decyzji w sprawie warunk6w zabudowy. Od dw6ch tygodni podejmowane s4 pr6by uzgodnienia
terminu wyjazdu do PKP w sprawie dopiEcia kwestii odszkodowania i przejEcia w trybie
nieodplatnym.

Racln.y Pawel Furyna, v, ztviclzku z tym, 2e nie otrzymal odpowiedzi na interpelacje w sprawie irodkdw
pc,tzostalych po pr.etargu v, Ksiqze - Skroniowie w kwocie l5 000, pyta, czy proiba jego i mieszkafic6w Ksiq2q-
Skroniowq ,, Dolnego" o wykonanie drogi asfaltowei do posesji, bqdzie spelniona, czy nie.

Radny Patt'el Faryna w sprawie ronda na skrzyiowaniu ul. I I Listopada (.. )
Radny Pcorel Faryna pyla, co w sprawie barierek zabezpieczajcpych przed naglym wtargniqciem na trlicg

Dmowskiego i P rzypkotus ki ego (... ).
Radny Pawel Faryna poinformowal, 2e zwr6cili siq do niego mieszkaitcy Osiedla Zach6d w sprawie

wskazania i usytutnt,ania przejicia dla pieszych na ul. Boleslawa Chrobrego(...), oraz o ustawienie progu
nvalniajqcego na clrodze vetvnqtrznej za blokiem nr I nq ul. Przypkowskiego(...)

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e w wiqkszoSci interpelacje radnego Faryny
s4powt6rzone z ostatniej sesji. OdpowiedZ na nie wyslana byta 15 czerwca.

Rodny Pcm,el Faryno prosi r,t zalatanie szeSciu dziur w miejscov,oici Sud6l, od budynku po bylej mleczarni
w s!ron( ul. Kutorickitj.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e na ten moment nie ma pienigdzy.
Na najblizszej sesji bEdzie zwiEkszenie kwot na remonty; bEdzie nowy przetarg i nowa umowa.

Raclny Pav,el Farytna pyta, czy w zwiqzku z kontrolq przeprowadzonq na targowicy w dniu I8 czerwca tego
roku przez Komisjq Porzqdktt, Burmistrz wydal stosowne imienne upowa2nienie przewodniczqcemu komisji do
kontroli i jaki byl zakres kontroli zawqrty w upowainieniu. Jeili takiego upowainienia nie bylo, czy doszlo do

zlamania prawa? JeSli tak, to co Bttrmistrz zamierzq z tymfaktem zrobit?

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzia\, 2e Komisja Gospodarki Komunalnej i Porzqdku
Publicznego przeprowadzila kontrolq - zgodnie z planem pracy. Upowa2nieri Burmistrz
nie wydawal.

Radny Pawel Faryna zwr6cil uwagQ, ze w planie pracy nie bylo kontroli tylko ocena
stanu porz4dku. To jest r6znica.
Na pytanie radnego Faryny, co Burmistrz zamierza zrobi(, w sprawie kontroli, Burmistrz Marek
Wolski odpowiedzial, 2e wyst4pi o opinig do radcy prawnego i po uzyskaniu opinii przedstawi
materialy Przewodniczqcemu Rady.

Radny Pawel Farynu pyta, co z budynkiem w Zagaju po bylej szkole. Jest on bardzo zdewastowany, a mialy
byt m iesz kan ia socj u I ne.

Raclny Andrze.j Hatny poutiedzial, ze chcial zapytat o budynek po bylej szkole w Zagaju, ale radny Faryna
ju2 zadal to pytlnie.
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Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze pod koniec ubieglego roku budynek zostal
przel<azany Zakladowi Uslug Komunalnych. W tej chwili jeszcze nie byly przeprowadzane prace
projektowe; takie prace byly przeprowadzane dla Chorzewy. Pierwszy nab6r min4l. Wniosek
bqdzie skladany we wrzeSniu. Nie bylo tam planowane ogrzewanie centralne, ale po
wyjaSnieniach. .iakie ukazaly siE na stronach BGK wyklucza sig montaZ piec6w i innych
niezaleanych zr6de1 ogrzewania,w zwiqzkuzczymtrzeba to zmieni6. W sprawieZagaja bqdzie
taka sama procedura jak w przypadku Chorzewy, czyli przygotowanie dokumentacji do BGK.
ZIJK na biez4co stara siE obiekt zabezpiecza!.

Radna .Janina Szreniawa poinformowala, 2e zwr6cili siq do niej mieszkaricy ul Jasionka(...).

Radna Szreniawa prosi o odpowiedt na piSmie.

Rodnlt fgoTor Kot pou,iedzial, 2e w sprawie zbiornika przeciwpo2arowego w miejscowoici Mnichdw

zostalo skierov,'ane pisnto do Bttrmistrza przez PaniqSoltys (...)

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e w tej sprawie kilkakrotnie prowadzono
rozmowy. rniEdzy innymi z zarzqdem melioracji. Jeleli odpowiedz nie zostala wyslana, bgdzie
to natychmiast zrobione. Informacja, kt6ra bqdzie wyslana do mieszkafic6w, bqdzie r6wnie2
pr zekazana P antt Radnemu.

Radny Jun Ziqbinski po rctz kolejny pyta o remonty drdg gminnych. Z tego co wie, umowa na remonty po
ziemie zfrnclWojtrun.s koficzy siq 30 czerwcq, e ne terenachwiejskichfirmy Wojtrans w tym roku jeszcze nie bylo.
Radny Jan Ziqbifiski powiedzial, 2e wie, i2 zostaly wydatkowane pieniqdze na remonty dr6g tluczniowych. Radny
pyta, kt6re drogi i w .jukim zakresie byly rentontowane. Czy byly to remonty dr6g, czy te/ budotty kolejnych
odcinkr|w dr6g?

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze odpowiedz zostanie przekazana pisemnie.
W sprawie remont6w drog Burmistrz powiedzial, 2e wykonawcE wybiera siE w drodze
przetargu. Kwota jest 2 - 3 krotnie wylsza za metr kwadratowy. Na najblihszej sesji bEd4
na remonty shierowane dodatkowe pieni4dze i po drugim przetargu bgdzie to robione na bie24co.

Radny Grzegorz Kulmierz poinformowal, 2e dostal odpowied2, i2 sprawa wlasnoici drogi na Ksiq2e -

Skroniov,ie jeszc:e nie jest uregttlou,ana. Radny pyta, kiedy to bqdzie, aby mozna co! na tej drodze zrobil i
przypontnial, ze nu poprzeclniej sesji wnioskowal, aby Srodki, kt6re zostaly, skierowac na Ksiq2e - Skroni6w

,,Dolny".
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e w sprawie Srodk6w, kt6re zostaLy

po przetargach, s4 rolne pomysly. Radni proponuj4 aby wydlu2a6 modernizowane odcinki, b4dZ
przenoScie Sroclki na konkretne zadania- nie koniecznie na Ksi4ze - Skroni6w.

Radny Gr:egctrz Kulmierz, w zwiqzku z wykonaniem prac drogowych polegajqcych nq budowie parkingu
przy ul. Przypkotskiego z ytlv blok1w 60 i 62 pyta, czy byla to inwestycja wykonana z pieniqdzy budietu miasta na
terenie pryv,atno - gminn1,m, a jeieli nie, czy byla to nastQpnq samowols budowlana i kto za to zaplacil. Radny byl
tant z Komisjcl Pctrzqdkr i ucieszyla go ta inwestycja, ale nie bylo jej w planie inwesQcyjnym, a chgtnie by czqit
tego asfaltu i ltcft nirn,rclzy przeznaczyl na Ksiqie - Skroni6w ,,Dolny", gdzie jak przejedzie samoch6d to ludzie
majqw zttpie piasek. Rttdny prosi o wyiainienie tei sprawy.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e gmina nie prowadzila tego zadania. Te
sprawy s4 potrzebne, jednak Burmistrz nie bqdzie sig wypowiadal w kwestiach formalnych.
Teren nale?y do wsp6lnoty mieszkaniowej, a gmina jest czlonkiem wsp6lnoty.

Radny Grzegorz Kulmierz poinformowal, 2e Pani Dyrektor zglosila roczny plan potrzeb dla Szkoly
Podstawowej v: Skroniov'ie. Radny pyta, kt6re z wymienionych potrzeb bylyby mo2liwe do realizacji w tym roku.
Dotyczy to oclnou:ienia elewacji szkoly, wykonania instalacji odgromowej, malowania szkolnych korytarzy, vtymiany
instalacji elektr.ycznej v przedszkoltt - zalecenie elektryka, zamontowanie krat; Burmistrz ma to pismo.

Kierownik GZOSiP Pan Jan Robak wyjaSnil, 2e zgloszenia byly z wrzelnia i z marca;
zgloszenia te roznily siq. Instalacja elektryczna na gl6wnym budynku szkolnym zostanie
wykonana do polowy lipca tego roku. Malowanie klatki schodowej i korytarzy zostanie
wykonane podczas wakacji tego roku. Inne prace o mniejszy zakresie zrealizuje dyrekcja
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w ramach posiadanych Srodk6w budzetowych; szkola w Skroniowie miala 15 000. Na koniec
czerwca dylekc.ia przeanalizuje wydatki rzeezowe i podejmie w tej sprawie decyzje. GZOSip nie
mial i nie ma Zadnych rezerw, z kt6rych mo2nabyloby dokladai.

Roc/n1: (irisgttrz Kuimierz pyta, czy Klub Sportowy Skroni6w mo2e dostat jakiei niewielkie dofinansowanie
na remonl btti.sku, .ia.\t to zttlecenie arbitra2u pilkarskiego, i wykonanie szatni, poniewai szatnia, ktdiq do tej pory
posiadali zoslalu przeiqta przez szkolq i na dziert dzisiejszy nie majqiadnej szatni, przebieralni, pryiznicy"* nri.
Czqic rr,tbtit t'r.)'kona.'q v:e wlasnym zakresie. Chodzi o to, ieby dat pieniqdze na materialy. Jest to lcwota okolo
r0 000.

Burmistrz Marek Wolski potwierdzil, 2e nowy zaru4d kluby zglosil pisemnie
zapotrzeborvanie na kwotg l4 000.

Burmistrz Marcin Piszczek dodal, 2e pomieszczenie, z kt6rego korzystal klub, zostalo
przeznaczone na szatnie dla szeSciolatk6w - to musi by6 w szkole. To, Le do tej pory szkola
uLyczala pomieszczenia dla klubu - to chwala za to szkole, i klub nie powlnien mie6
o to pretensji. Zryw Skroni6w w tym roku dostal okreslone pieni4dze w drodze konkursu,
tttyLsze niz w rokur ubieglym, i to jest kwestia gospodarowania tymi Srodkami dla klubu. W tej
chwili w ratnach Srodk6w ptzeznaczonych na promocjg sportu nie ma moZliwo5ci zwiekszenia
kwot, ponieu'az honkurs zostal zakonczony.

Radny Grzegctrz Ku,(mierz powiedzial, ze caly czas bylo utrzymywane, ze tam gdzie jest jakiekotwiek
doJinansot'vanie, gmina bqdzie robila inwestycje, n.p. ,,schetyn6wki". Radny uwa2a, ze" iest-to ielowe. Jego
mieiscowoit zlttzl'la tt'niosek o dofinansowanie na remont remizy straiackiej, wniosek zostal zakwqlifikowany, a
teraz nagle siq ttkanrie, ze nie ma pieniqdzy na wklad wlasny. I4 innych miejscowoSciach, gdzie byto to
organizowane, gntinu siq zobowiqzala i dala pieniqdze. Termin zloienia pieniqdzy uptywa za 3 * 4 ai. noaiy pyto,
d I ac:egt j t,go r|rc,r:.fc,,r/ po t n i n i qt a.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze stowarzyszenie z Brynicy Suchej zawarlo
umowQ tr6.istronn4 - bylo jednE ze stron. Umowa okreSla obowiqzki wslystkich trzech stron.
Na stowarzyszenie zostal nalozony obowiqzek wplaty na konto Gminy Jpdrzej6w srodk6w
w wysokoSci wkladu wlasnego w projekcie. Gmina jest gwarantem projektu, ale siowarzyszenia
ma to jedno zadanie do wykonania. Radny m6wi,2e napisali.... To pracownik 1Jrzpdu jeLdzil
i przygotowyu'al, czy pomagal przygotowywa6 ten wniosek. To nie iest tak. ze rJrzad,
nie pomagal.

Naczelnil< Wo.iciech Abramowicz dodal, 2e nie widzi powodu, dla kt6rego
Stowarzyszenie OSP Brynica Sucha mialoby byd traktowane inaczej, niz inne stowarzyszenia,
bp. Jasionna, gdzie zadanie juL zostalo zrealizowane na dokladnie takich samych zasadach.,
czy Stowarzyszeuie OSP Rak6w, na kt6rym ciq|y taki sam obowi4zek. W utoo*i. tr6jstronnej
jest wyra2ny zapis, ze beneficjent pokrywa wklad wlasny poptzez wplatg na konto Urzpdu
prowadzone w lbrnrie rachunku umo2liwiajEcego identyfikacjq wszelkich wplyw6w i wydatkdw.
Nie ma mozliwoSci, zeby Gmina wyplacila w jakiej6 blizej niesprecyzo*un.j formie pieniEdze,
po czym stowarzyszenie by wplacilo.

Na pytanie Przewodniczqcego Rady Burmistrz Marcin Piszczek dodal, Le ternie
wplacenia tej ku'oty uplywa 30 czerwca. Ten program zostal ogloszony po tazpierwszy w roku
ubieglym, zost:rla zrealizowana jedna inwestycja - Jasionna - i tryb postQpowania byl iaki sam.
Wplata ze stt'ony Jasionny byla dokonananakonto Gminy; pozatympraca czlonk6w OSp byta
tam kosztem klvalillkowanym, przewidzianym w umowie.

Radny Cir:agor: Ktdntierz powiedzial, ze w sprawie przydomowych oczyszczalni iciek6w otrzymal ctzii od
Burmistrzu odpov'ieclz, kt6ra go nie zadowala. Radny pyta, czy ze wzglqdhw ekonomicznych sqju7 wytypowqne
mieiscowrtici, gtlzic nie hqdzie btrdovvane. Na przyklad w Potoku se1 domy bardzo rozstrzeloie i tqm nie ma'potrzeby
ladowat duzych pianiqdzy na kanal sanitarny. Radny prosi, aby wyszczeg6lnit takie tereny z calej gminy,
przygotowa[ 'siq i :obazpieczyt kwoQ w przyszlorocznym budiecie. Sq irodki zewnQtrzne, o-kt6re inir"g*iny
aplikujq. Moze v,urto siq o to poslara1.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e koncepcja zwodoci4gowania
i skanalizowania gminy jest znana od lat. Tam s4 jasno wskazane rozwiqzania, aby zipatrzy1,
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w wodg i odprowadzi6 Scieki. Nalezy wziq(, pod uwagg kwestiq koszt6w przygotowania
kolejnych projektclw. Radni znajq obci4Zenia inwestycyjne gminy na kolejne lata. Tneba
pamiEtad, ze nawet realizacja zadah ujptych w wieloletnim planie nie koficzy pewnych zadah.
Radnemu zaleZy na tym, Zeby tobyl duzy projekt, jak w przypadki kolektor6w, gdzie koszty
bgdzie musiala poniesi gmina, a nie wlaSciciele nieruchomoSci. Pani Naczelnik odpowiedziala
radnemu na intcrpclac.jq,2e do realizacji przedsigwzigciatrzeba przygotowad program budowy
przydomowych oczyszczalni. Koszt programu 10 000 - 20 000. Kolejne etapy przedsiEwzigcia
to: dokumentac.ja tcchniczna oraz Wmagane pozwolenia, czyli kolejne koszty do poniesienia.
Koszt wykonania jednej przydomowej oczyszczalni to okolo 12 000 zl. Jest wigc kwestia
zabezpieczenia holejnych kilkudziesiEciu tysigcy zlotych w budZecie na nastqpny projekt,
a nale|y pamigta6, 2e juL w tej chwili jest sytuacja mocno napiEta. Pozatym przy tych projektach
zakonczenie i platnoSci bqd4 dokonywane w roku przyszlym, nast4pila by wigc kumulacja
wydatkou, w roku przyszlym. Nale2y pamigta6, 2e niekt6re projekty juZ zostaly rozpoczgte
i najpierw trzeba .ie skoriczyi. Opracowany program wskazalby mo2liwoSci w zwrqzku
ze zlewniami, gdzie mozna zastosowa6 du2e oczyszczalnie dla kilku solectw....

Ad. 19.
W narvialzar-ritr do interpelacji radnego Faryny dotycz4cej kontroli targowicy miejskiej

Przewodniczilcl' Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego Adam Czajor
powiedzial, zc I(omisja pracowata na podstawie:

Pomocniczego przy UrzEdzie Miejskim (targowica miejska) - komisja wyjazdowa",

dzialania rady, wniesionych pod obrady przez czlonk6w komisji lub wynikaj4cych
ze skarg i wr-riosk6w mieszkaflc6w w zakresie merytorycznej kompetencji komisji",

Ptrbliczne_r-ro obejmuje swym zakresem dzialania: porz4dek i bezpieczefrstwo na terenie
gmir-ry i miqdzy innymi gospodarowanie zasobem komunalnym".

Skargi byly, o czym byl informowany Burmistrz oraz kierownik Pawel Wydrych. W komisji
bralo udzial czterech radnych oraz Stralnik Miejski Pan Godlewski, Kierownik Wydrych oraz
wlaSciwy inkaser.rt. Kontroli bilet6w dokonywat StraZnik Miejski, a komisja byla obserwatorem.
Byl r6wnieZ protokolant. W jednym przypadku Stra2nik Miejski dokonywal kontroli
dokument6w ob1'rvatela Wietnamu. Komisja pracowala w celu sprawdzenia, czy prawidlowo
naliczane s4 oplatSr - na co byly skargi. Jedna ze skarg byla zgloszona w trakcie komisji
i skarzqcy prosi o pisemn4 odpowiedz. Pomiar6w, oplat i doplat dokonywal inkasent,
protokolant zapisyrval, komisja obserwowala. Po przyje2dzie do UrzEdu Komisja dokonala
podsumowania czqsci wyjazdowej. Pan Czajor powiedzial, ze jest mu przykro, iz jedna z pan
radnych zwracala sip do Komisji BudZetu.... Je2eli chodzi o przekroczenie kompetencji czy
ptzez Kornisjq. c'zj- ptzez przewodniczqcego, czy innego radnego, organem wlaSciwym jest

Przewodnicz:p1, Itady Miejshiej i Rada Miejska, a nie komisja.
Radny Pari'cl lraryna powiedzial, zePan Czajor cytowal Statut i myli sig. Komisja stala, jak4

jest Komisja Porz4clku, nie moze kontrolowal, mo?e:

merytorycznej kompetencj i komisj i,

w zalircsie merytorycznej kompetencji komisji, itd.
Nie rla u, t),rn punkcie slowa ,,kontrola". Z tego, co radnemu wiadomo, przewodniczqcy

legitymowal i zrlclal oplaty abonamentowej i targowej do wgl4du, nie maj4c upowaznienia
Burmistrza, w)'magarlego przepisami ustawy.
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Radna Janiua Szreniawa powiedziala, 2e prasa sig rozpisala na temat kanalizacji ul.
Dygasit'rskiego do syna radnego. Ludzie na ulicy m6wi4 2e radni maj4 dobrze, bo zaraz sobie
col zalatwiq. 1'ain mieszka nie tylko syn radnego, tam mieszkaj4 ludzie. Na sesji bud2etowej
w 2006 roku byli rnieszkaricy ul. Dygasifiskiego i prosili radnych o zainteresowanie sig spraw4
remontu r-r1. Dvgasiriskiego. .Iest tytul: ,,Dostali po lizaku". Do chwili obecnej od 2006 roku nic
nie ma. (imina .jcst nie skanalizowana i naleLy siE cieszyc, 2e siE coS robi. 29 czerwca 2006 roku
Rada uchwalila rv stawkach za Scieki Srodki kwotq w wysokoSci 15 groszy, jako rezerwq dla
zakladu. Przy ohleSlonym odbiorze Sciek6w przez 3 lata powinny da6 kwotp 292 000
w amoftyzacji. Ponadto Burmistrz dodaje jeszcze zbudzetu. Zaklad kanalizacjg zaklada, a potem
rozbiera. Raclna ll)'ta, co bylo przyczyn4 kto za to odpowie,2e zostalarozebrana.

Ad .20 .
Przeu,ochriczqcy Rady Miejskiej w Jqdrzejowie Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1300

zamknf, obrady XLV sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

valu

Prze qcy
Rady Miejskie Jqdrzejowie

mgr Pawel rcwtcz
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